
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Kereszténydemokrata Néppárt

Országgyű l é

Irományszári I

	

-~ 3

Érkezett . 2018 JÚL 0 3 .

Kövér László

	

interpelláció

az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .(II .24.) OGY határozat 121 . § (1)

bekezdése alapján interpellációt kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszter Urhoz :

„Milyen eredményt sikerült elérni a V4 magyar elnökség idején a migrációt érintő

kérdésekben?” címmel

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország egy aktív év után adta át a V4-es csoport elnökségét, ami nagy kihívásokkal

teli időszakban 'zajlott, és amelynek idejére több fontos témakört határoztak meg a négy

közép-európai ország vezető i .

A legfontosabb témakörök az alábbiak voltak :

- Az EU-s koordináció, vagyis a V4-ek hatékonyan képviseljék a régió érdekeit a brüsszel i

fórumokon, az EU-s döntéshozatalban.

- A regionális kapcsolatok erősítése, ebben a tekintetben a V4-ek fővárosait összeköt ő

közlekedési infrastruktúra fejlesztése .

- A Digitális Visegrád Program, mely egyes térségek versenyképességének javítását t űzi ki

célul fiatal, kreatív vállalkozók bevonásával .
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- Fontos volt a magyar V4-es elnökség időszakában Visegrád értékközösségének globális

megjelenítése .

A visegrádi négyek magyar elnökségének egy éve alatt kétszáz politikai konzultációt, illetve a

nagykövetségek bevonásával világszerte kétszázötven rendezvényt tartottak .

Összegzésképpen elmondható, hogy a legfontosabb kérdésben a V4-eknek igaza lett : a

kontrollálatlan migránsbeáramlással szemben biztosítani kell az Unió jöv őjét .

A migrációhoz kapcsolódva a cél továbbra is az, hogy egész Európa egységese n

gondolkozzon az országok védelmérő l és a belső határok átjárhatóságáról .

A határvédelemmel összefüggésben a visegrádi országokon kívül eddig is segítsége t

nyújtottunk más országoknak, most lehetőség nyílik arra, hogy Albániának és Bosznia -

Hercegovinának tehessük meg ezt .

Tisztelt Miniszter Úr !

Közép-Európa jelenleg a kontinens egyik legsikeresebb régiója, amely fejl ődő jövő előtt áll .

A V4-ek utat nyitottak Európában, ma már több ország követi azt a politikát, amit úttör őként

alakított ki a visegrádi csoport, amelyben az országok között minden területen összhang van .

Ezért is lehetett sikeres a magyar elnökség az elmúlt évben, ezzel a V4-ek jó példát adnak a z

egész Európai Uniónak a tagállami kapcsolatok fontosságáról, az együttm űködés és nem a

konfrontáció eredményeirő l .

A KDNP frakciójának nevében elmondhatom, külön öröm számunkra, hogy Magyarorszá g

egy erős, dinamikus együttműködést tudott átadni július 1-jét ől a soron következő szlovák

elnökség részére .

Ezzel kapcsolatban kérdezem Miniszter Urat ,

n Milyen eredményt sikerült elérni a V4 magyar elnökség idején a migrációt érint ő

kérdésekben?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . július 2 .

ring József Attil a
országgyűlési képviselő
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